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     R A D A   P O W I A T U 

  N O W O S O L S K I E G O 
ul. Moniuszki 3, 67-100 Nowa Sól 

tel. 68 458 68 48,  fax 68 458 68 31 

BR.0002.4.2024                 

Nowa Sól, dnia 28 czerwca 2024 r. 

 

Protokół nr 4/2024 

z IV sesji VII kadencji Rady Powiatu Nowosolskiego 

z dnia 28 czerwca 2024 roku 
w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Nowej Soli 

 

IV sesja Rady Powiatu Nowosolskiego została zwołana przez Przewodniczącego Rady Pana 

Krzysztofa Gąsiora na podstawie art. 15 ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie 

powiatowym (tekst jednolity Dz. U. z 2024 r. poz. 107) /zawiadomienie załącznik nr 1/. W sesji 

uczestniczyli radni oraz zaproszeni goście zgodnie z listą obecności /załącznik nr 2 i 3/. 

O godz. 9:00 Przewodniczący otworzył obrady i na podstawie list obecności stwierdził, że 

w sesji uczestniczy 16 radnych, co stanowi quorum i Rada jest władna do podejmowania uchwał. 

Następnie Przewodniczący przywitał Starostę, Wicestarostę, Członków Zarządu, Skarbnika,  

a także przybyłych gości. 

Ad 2. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że dnia 25 czerwca 2024 r. wpłynął wniosek 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o rozszerzenie porządku obrad o podjęcie uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działania Starosty Nowosolskiego /załącznik nr 4/, a następnie poddał ten 

wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie za podjęciem uchwały: 

• „za” – 15; 

• „przeciw” – 0; 

• „wstrzymuję się” – 1. 

Głosowało 16 radnych. Rada rozszerzyła porządek obrad zgodnie z wnioskiem. 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie IV sesji Rady Powiatu Nowosolskiego. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z I, II i III sesji Rady Powiatu. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Wielospecjalistycznego 

Szpitala Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowej Soli. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań i podziału środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na rok 2024. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Nowosolskiego na 2024 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowosolskiego 

na lata 2024 – 2035. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Powiatowego Zarządu Dróg  

w Nowej Soli. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Starosty Nowosolskiego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Powiatu. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Powiatu. 
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12. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

13. Sprawy różne. 

14. Zamknięcie posiedzenia. 

 O godz. 9:05 do obrad dołączyli radni: Pan Grzegorz Zwarycz i Pan Jerzy Patelka. 

Ad 3. 

Przyjęcie protokołów z I, II i III sesji Rady Powiatu Nowosolskiego. Radni nie zgłosili uwag 

do przedłożonych projektów protokołów. 

Głosowanie za przyjęciem protokołów: 

•  „za” – 18; 

(16 głosów w Systemie Rada, 2 głosy do protokołu: Pan Grzegorz Zwarycz, Pan Jerzy Patelka); 

• „przeciw” – 0; 

• „wstrzymuję się” – 0. 

Głosowało 18 radnych. Rada przyjęła protokoły z I, II i III sesji. 

Ad 4. 

Pani Bogumiła Sadowa Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Spraw Społeczny 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Wielospecjalistycznego Szpitala Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Nowej Soli /załącznik nr 5/. 

Pan Romuald Fedorczak Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej 

przedstawił opinię komisji – pozytywna. Ponadto poinformował o planie zorganizowania 

posiedzenia komisji poświęconego szeroko pojętym funkcjonowaniem szpitala, o jego terminie 

zostaną poinformowani wszyscy radni. 

Pan Przemysław Ficner Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy 

przedstawił opinię komisji – pozytywna. 

Głosowanie za podjęciem uchwały: 

• „za” – 18; 

• „przeciw” – 0; 

• „wstrzymuję się” – 0. 

Głosowało 18 radnych. Rada podjęła uchwałę.  

o Uchwała nr IV/25/2024 – załącznik nr 5a. 

Ad 5.  

Pani Aldona Porczyńska-Nalewajko Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Nowej Soli zreferowała projekt uchwały w sprawie określenia zadań i podziału środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na rok 2024 /załącznik nr 6/. 

Pan Romuald Fedorczak Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej 

przedstawił opinię komisji – pozytywna. 

Pan Przemysław Ficner Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy 

przedstawił opinię komisji – pozytywna. 

Głosowanie za podjęciem uchwały: 

•  „za” – 18; 

(17 głosów w Systemie Rada, 1 głos do protokołu: Pan Mariusz Stokłosa); 
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• „przeciw” – 0; 

• „wstrzymuję się” – 0. 

Głosowało 18 radnych. Rada podjęła uchwałę.  

o Uchwała nr IV/26/2024 – załącznik nr 6a. 

Ad 6. 

Pan Emil Chwiałkowski Skarbnik Powiatu omówił projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Powiatu Nowosolskiego na 2024 rok wraz z uzasadnieniem i autopoprawką 

/załącznik nr 7/. 

Pan Przemysław Ficner Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy 

przedstawił opinię komisji – pozytywna. 

Głosowanie za podjęciem uchwały: 

• „za” – 17; 

• „przeciw” – 0; 

• „wstrzymuję się” – 1. 

Głosowało 18 radnych. Rada podjęła uchwałę.  

o Uchwała nr IV/27/2024 (5-R) – załącznik nr 7a. 

Ad 7. 

Pan Emil Chwiałkowski zreferował projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Nowosolskiego na lata 2024 – 2035 wraz z uzasadnieniem 

/załącznik nr 8/. 

Pan Przemysław Ficner Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy 

przedstawił opinię komisji – pozytywna. 

Głosowanie za podjęciem uchwały: 

• „za” – 18; 

(17 głosów w Systemie Rada, 1 głos do protokołu: Pan Jerzy Patelka); 

• „przeciw” – 0; 

• „wstrzymuję się” – 0. 

Głosowało 18 radnych. Rada podjęła uchwałę.  

o Uchwała nr IV/28/2024 – załącznik nr 8a. 

Ad 8. 

Pan Konrad Ratajczak Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił 

projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Powiatowego Zarządu Dróg w Nowej 

Soli /załącznik nr 9/. 

Głosowanie za podjęciem uchwały: 

• „za” – 17; 

(16 głosów w Systemie Rada, 1 głos do protokołu: Pan Tomasz Twardowski); 

• „przeciw” – 0; 

• „wstrzymuję się” – 1. 

Głosowało 18 radnych. Rada podjęła uchwałę.  

o Uchwała nr IV/29/2024 – załącznik nr 9a. 
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Ad 9. 

Pan Konrad Ratajczak Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił 

projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Starosty Nowosolskiego /załącznik nr 

10/. 

Dyskusja 

Pani Małgorzata Naumowicz zapytała czyją decyzją zmieniono głębokość pobrania prób 

gleby do badań zawartych w przeglądzie ekologicznym. 

Pan Daniel Zych Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa 

wyjaśnił, że decyzja została podjęta przez niego oraz ówczesnego Starostę, a była podyktowana 

brakiem oferentów w czterech przeprowadzonych postępowaniach na wyłonienie wykonawcy 

badań na większej głębokości. 

Pani Małgorzata Naumowicz zaakcentowała, że przegląd ekologiczny miała wykonać firma 

IRRECO, czyli główny wykonawca rekultywacji, a to zmniejszenie głębokości pobrania prób 

mogłoby działać na korzyść tej firmy, co nie powinno mieć miejsca. 

Pan Andrzej Ogrodnik podkreślił wagę tego postępowania oraz zawnioskował o odstąpienie 

od procedowania przedstawionego projektu uchwały, uzasadniając wskazał na konieczność 

dokładnego przeanalizowania całej dokumentacji, która aktualnie jest w Centralnym Biurze 

Antykorupcyjnym oraz wysłuchanie argumentów skarżącego. Na zakończenie poinformował, że 

w przypadku dalszego procedowania uchwały wstrzyma się od głosu lub będzie przeciwko.    

Pan Jerzy Patelka zwrócił uwagę na błędne sformułowania oraz formę osobową użytą 

zarówno w uzasadnieniu do projektu uchwały, jak i samej skardze. Zaakcentował konieczność 

szczegółowego przeanalizowania i opisania działań, które przytoczył skarżący z zachowaniem 

chronologii zdarzeń, ponieważ wpływa to na zrozumienie całego postępowania. Podkreślił 

złożoność i wagę sprawy oraz przychylił się do wniosku przedmówcy o odstąpienie od 

procedowania przedmiotowej uchwały w dniu dzisiejszym. 

Pan Romuald Fedorczak złożył wniosek formalny o ogłoszenie 15 minutowej przerwy. 

Przewodniczący Rady Powiatu poddał wniosek radnego pod głosowanie. 

• Rada Powiatu jednogłośnie (18 głosów „za”) uwzględniła wniosek. 

 O godz. 9:40 – Ogłoszono przerwę w obradach. 

 O godz. 10:00 – Wznowiono obrady. 

Dalszy ciąg dyskusji  

Pan Andrzej Ogrodnik złożył wnioski formalne : o wycofanie omawianego projektu uchwały 

z porządku obrad oraz o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

przedłużenia terminu do rozpatrzenia skargi na działania Starosty Nowosolskiego uzasadniając 

wskazał na konieczność szczegółowego przeanalizowania materiałów, spotkania się ze skarżącym 

oraz społecznością zaangażowaną w sprawę i ewentualne przeprowadzenie przez komisję wizji 

lokalnej na rekultywowanym  terenie. 

Starosta Nowosolski Pan Mariusz Stokłosa ocenił działania poprzedniego zarządu  

w stosunku do mieszkańców Mirocina Dolnego jako mało empatyczne co z kolei mogłoby być 

powodem do uznania skargi za zasadną, dodatkowo przypomniał, że jest to kolejna skarga  

o bardzo podobnej treści. Zaakcentował również, że rada nie posiada większych kompetencji niż 

instytucje, które zajmują się badaniem zgodności działań z prawem w tej sprawie.  

A przedstawione przez Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  uzasadnienie do 
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projektu uchwały wraz ze stanowiskiem komisji ocenił jako racjonalne, wymagające tylko 

uzupełnienia o informację naczelnika wydziału, że na tym etapie w postępowaniach nie występuje 

już starostwo.   

Radny Pan Jerzy Patelka nawiązując do swojej wcześniejszej wypowiedzi podał 

szczegółowo, które zapisy ocenia jako niewłaściwe np. „przedmiotem skargi była nierzetelna 

kontrola wydanej decyzji (…)”, a powinno być „nierzetelna kontrola realizacji wydanej decyzji 

(…)”. Ponadto zwrócił się do komisji o wyjaśnienie czy wykonanie przeglądu ekologicznego 

przez firmę wykonującą rekultywację jest zgodne z prawem. Na zakończenie, w odniesieniu do 

słów przedmówcy przypomniał, że zgodnie z zapisami kodeksu postępowania administracyjnego, 

rozpatrywanie skarg na starostę należy do kompetencji Rady Powiatu.  

Starosta Nowosolski Pan Mariusz Stokłosa podkreślił, że nie kwestionuje kompetencji Rady 

Powiatu w zakresie rozpatrywania skarg, oraz tego, że mieszkańcy mieli rację sygnalizując 

nieprawidłowości, które prawdopodobnie powstały już na etapie wydawania przez różne organy 

decyzji dotyczących rekultywacji, wskazuje tylko, że pewne procedury zostały już wyczerpane ale 

oczywiście przychyli się do woli rady.   

Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Pan Daniel Zych 

wyjaśnił, że zgodnie z zapisami ustawy o ochronie środowiska, organ prowadzący postępowanie 

zleca inwestorowi wykonanie przeglądu ekologicznego, czyli w tym przypadku Starosta firmie 

Irreco. Ponadto szczegółowo przedstawił przebieg procedur związanych z decyzją Starosty, która 

jest przedmiotem skargi a została zaskarżona do Samorządowego Kolegium Odwoławczego oraz 

decyzji Starosty w sprawie odmowy uwzględnienia wniosku inwestora na wydłużenie terminu 

decyzji na przetwarzanie odpadów. 

Radny Pan Romuald Fedorczak podkreślił, że rada już od dłuższego czasu zajmuje się tym 

tematem, a dla rozwiązania sytuacji niezbędne są zmiany przepisów, o których wspominał Senator 

Pan Wadim Tyszkiewicz pomagający samorządom w tej sprawie. 

Radny Pan Przemysław Ficner zauważył, że trwająca dyskusja tematyką odbiega od 

rozpatrywania wniosku złożonego przez radnego Pana Andrzeja Ogrodnika wobec tego złożył 

wniosek o zamknięcie dyskusji i przystąpienie do procedowania złożonych wniosków o zmiany 

w porządku obrad. 

Przewodniczący poddał wniosek pod głosowanie. 

• Rada Powiatu jednogłośnie (18 głosów „za”) uwzględniła wniosek radnego. 

Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Kolejno Pan Krzysztof Gąsior poddał pod głosowania wnioski radnego Pana Andrzeja Ogrodnika. 

Głosowanie za uwzględnieniem wniosku o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały  

w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Starosty Nowosolskiego: 

• „za” – 17; 

• „przeciw” – 0; 

• „wstrzymuję się” – 1. 

Głosowało 18 radnych. Rada uwzględniła wniosek. 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie IV sesji Rady Powiatu Nowosolskiego. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z I, II i III sesji Rady Powiatu. 
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4. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Wielospecjalistycznego 

Szpitala Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowej Soli. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań i podziału środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na rok 2024. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Nowosolskiego na 2024 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowosolskiego 

na lata 2024 – 2035. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Powiatowego Zarządu Dróg  

w Nowej Soli. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Powiatu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Powiatu. 

11. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

12. Sprawy różne. 

13. Zamknięcie posiedzenia. 

 

→ Obrady opuścił radny Pan Przemysław Ficner. 

Głosowanie za uwzględnieniem wniosku o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały  

w sprawie przedłużenia terminu do rozpatrzenia skargi na Starosty Nowosolskiego:  

• „za” – 17; 

• „przeciw” – 0; 

• „wstrzymuję się” – 0. 

Głosowało 17 radnych. Rada uwzględniła wniosek. 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie IV sesji Rady Powiatu Nowosolskiego. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z I, II i III sesji Rady Powiatu. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Wielospecjalistycznego 

Szpitala Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowej Soli. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań i podziału środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na rok 2024. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Nowosolskiego na 2024 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowosolskiego 

na lata 2024 – 2035. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Powiatowego Zarządu Dróg  

w Nowej Soli. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu do rozpatrzenia skargi na działania Starosty 

Nowosolskiego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Powiatu. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Powiatu. 

12. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

13. Sprawy różne. 

14. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Kolejno Przewodniczący Rady Powiatu Pan Krzysztof Gąsior przystąpił do głosowania nad 

podjęciem projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminu do rozpatrzenia skargi na działania 

Starosty Nowosolskiego /załącznik nr 11/. 
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Głosowanie za podjęciem uchwały: 

• „za” – 17; 

• „przeciw” – 0; 

• „wstrzymuję się” – 0. 

Głosowało 17 radnych. Rada podjęła uchwałę.  

o Uchwała nr IV/30/2024 – załącznik nr 11a. 

Ad. 10. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Krzysztof Gąsior odczytał projekt uchwały w sprawie 

odwołania Skarbnika Powiatu Pana Emila Chwiałkowskiego wraz z uzasadnieniem /załącznik nr 

12/. 

Starosta Nowosolski Pan Mariusz Stokłosa pozytywnie ocenił pracę z dotychczasowym 

Skarbnikiem od momentu powołania Zarządu tj. od maja br. Podkreślił natomiast, że od Skarbnika 

wymaga nie tylko wiedzy i doświadczenia, ale także elastyczności i umiejętności szybkiego 

reagowania, a także kreatywności oraz sprawnego i efektywnego realizowania zadań związanych 

z zarządzaniem finansami. Na zakończenie podziękował Panu Emilowi Chwiałkowskiemu. 

Głosowanie za podjęciem uchwały: 

• „za” – 13; 

• „przeciw” – 0; 

• „wstrzymuję się” – 4. 

Głosowało 17 radnych. Rada podjęła uchwałę.  

o Uchwała nr IV/31/2024 – załącznik nr 12a. 

Przewodniczący Rady oraz Zarząd Powiatu wręczyli Panu Emilowi Chwiałkowskiemu 

kwiaty oraz podziękowali za kilkuletnią pracę na rzecz samorządu. 

Pan Emil Chwiałkowski również podziękował wszystkim współpracownikom oraz 

Zarządowi i Radzie, na zakończenie życzył powodzenia swojemu następcy.  

Ad 11. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Krzysztof Gąsior odczytał projekt uchwały w sprawie 

powołania Skarbnika Powiatu wraz z uzasadnieniem /załącznik nr 13/. 

Starosta Nowosolski Pan Mariusz Stokłosa przedstawił i zarekomendował Radzie Powiatu 

na stanowisko Skarbnika Panią Gabrielę Radziszewską, która jest nowosolanką, absolwentką 

Akademii Ekonomicznej we Wrocławiu, studia podyplomowe kończyła na Uniwersytecie 

Ekonomicznym w Poznaniu. Pracowała w księgowości nowosolskiego sanepidu oraz w Banku 

Gospodarstwa Żywnościowego. Przez 14 lat była naczelnikiem wydziału finansów i budżetu 

w Starostwie Powiatowym w Nowej Soli, a w latach 2021 – 2024 Skarbnikiem Bytomia 

Odrzańskiego. 

Głosowanie za podjęciem uchwały: 

• „za” – 17; 

• „przeciw” – 0; 

• „wstrzymuję się” – 0. 

Głosowało 17 radnych. Rada podjęła uchwałę.  

o Uchwała nr IV/32/2024 – załącznik nr 13a. 



Strona 8 z 8 
 

Starosta Nowosolski wraz z pozostałymi Członkami Zarządu oraz Radnymi złożyli 

gratulacje nowo powołanemu Skarbnikowi Powiatu.  

Pani Gabriela Radziszewska podziękowała za zaufanie oraz podkreśliła, że w swojej pracy 

chciałaby szczególny nacisk położyć na stosowanie zasad jawności i przejrzystości finansów 

publicznych. Na zakończenie złożyła życzenia ustępującemu z tej funkcji Panu Emilowi 

Chwiałkowskiemu.  

Ad 12.  Interpelacja, zapytania i wnioski radnych. 

Pan Jerzy Patelka na kanwie omawianego wcześniej postępowania skargowego dot. 

rekultywacji w Mirocinie Dolnym zawnioskował o przeanalizowanie możliwości zwiększenia 

składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z uwagi na złożoność sprawy i ilość 

dokumentów do przeanalizowania, kolejno zwrócił uwagę na wysokość diet radnych, oceniając, 

że ich wysokość nie rekompensuje pracy, jaką muszą włożyć radni w zapoznawanie się i badanie 

materiałów. Zwrócił również uwagę, że ich poziom pozostaje niezmieniony od kilkunastu lat. 

Przytoczył również dane o poziomie wynagrodzeń w kraju i regionie. Na zakończenie zwrócił się 

z prośbą o urealnienie poziomu diet od przyszłego roku. 

Starosta Pan Mariusz Stokłosa odnosząc się do wypowiedzi przedmówcy podkreślił, że to 

Rada uchwala budżet powiatu, także radni będą mogli zdecydować o podwyższeniu diet ale biorąc 

pod uwagę, że podwyższenie diety o 500 zł to łączna roczna kwota ponad 100 000 zł. Natomiast 

w temacie liczebności Komisji Skarg, podkreślił, że każdy radny może otrzymać lub zapoznać się 

z pełną dokumentacją w sprawie skarg za pośrednictwem Biura Rady Powiatu, a także każdy radny 

może brać udział w posiedzeniach wszystkich komisji rady. Na zakończenie poprosił aby 

informacja o posiedzeniach Komisji Skarg była przekazywana wszystkim radnym.   

Ad 13.  Sprawy różne. 

Pan Krzysztof Galerczyk na kanwie uczestnictwa w postępowaniu przed Sądem Rejonowym 

w Nowej Soli, w związku z toczącym się postępowaniu przeciwko byłemu dyrektorowi Poradni 

Psychologiczno – Pedagogicznej w Nowej Soli, przekazał spostrzeżenia sędziego prowadzącego 

rozprawę, a dotyczące pracy samorządu. Kończąc zaakcentował potrzebę podejmowania 

zdecydowanych działań oraz solidnej pracy samorządu w tej kadencji, co będzie argumentem do 

pozytywnej oceny jego pracy. 

Ad 14. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godzinie 10:45 Przewodniczący Rady 

Powiatu Pan Krzysztof Gąsior zamknął IV sesję Rady Powiatu Nowosolskiego. 
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